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Nach einem Jahr nur virtuellen Veranstaltungen konnte dieses Jahr der persönliche Austausch der Deutsch-Arabischen 

Transformationspartnerschaft wieder aufgenommen werden. Waren Ende September noch die jordanischen und tunesischen Student:innen in 

Deutschland, so konnten vom 22.11.2021 bis 25.11.2021 die deutschen und tunesischen Studierenden das jordanische Sportstudium kennenlernen. 

In einem kultur- und sportträchtigen Programm bekamen die Studierenden Einblicke in die Art des Unterrichtens einzelner Sportarten und 

wissenschaftlichen Inhalten. So standen zu Beginn viele Einheiten mit unterschiedlichen Sportarten an, die im Anschluss meist zu einem großen 

Austausch zwischen den Studierenden führten. Die Breite an Sportangeboten bot den internationalen Studierenden die Möglichkeit sich besser 

kennenzulernen und die kulturellen Unterschiede aufzuarbeiten. Auch der wissenschaftliche Teil kam nicht zu kurz und so konnten die 

Austauschstudent:innen in unterschiedlichen Vorlesungen auch in die Forschung am Institut einen Einblick erhalten und sich austauschen. Neben 

dem Workshop hatten die Studierenden zudem die Möglichkeit die Stadt zu erkunden und die umliegenden Sehenswürdigkeiten zu besuchen. Mit 

einem vollgepackten Rucksack mit Wissen und neuen Erfahrungen, ging es dann wieder zurück in die Heimatländer, mit der Hoffnung sich auch in 

der nächsten Zeit wieder austauschen zu können. 

 

After a year of only virtual events, the German-Arab Transformation Partnership was able to resume personal exchanges this year. While the 

Jordanian and Tunisian students were visiting Germany at the end of September, the German and Tunisian students were able to get to know 

Jordanian sports studies from 22.11.2021 to 25.11.2021. In a programme rich in culture and sports, the students gained insights into the way 

individual sports are taught and the academic content. At the beginning, there were many units with different types of sports, which usually led to a 

great exchange between the students afterwards. The wide range of sports offered gave the international students the opportunity to get to know 

each other better and to work through the cultural differences. The scientific part was not neglected either and the exchange students were able to 

gain an insight into the research at the institute in various lectures and exchange ideas. In addition to the workshop, the students also had the 

opportunity to explore the city and visit the attractions in the vicinity. With a fully packed backpack with knowledge and new experiences, they then 

went back to their home countries, with the hope of being able to exchange ideas again in the near future. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Date/Time 08:30 - 9:30 
09:30 - 
10:30 

10:30 - 
11:30 

11:30 - 12:30 
12:30 - 
13:30 

13:30 - 
14:30 

14:30 - 16:00 16:00 - 16:30   venue 

22.11.2021            

Day 1 
Tuesday 

23.11.2021 

Soccer (1) 
 

lecturer: Dr. 
Salem Al- Qarra 

 
Functional 
Anatomy in 

Sport 
 

lecturer: Prof. 
Dr. Hashem 

AlKilani 

Fencing 
 

lecturer: Dr. 
Manal Bayyat 

Boxing 
 

lecturer: Dr. Ali 
Abu Dar 

lunch 
break 

 
practical 

application 
of sport 

 
lecturer: 

Dr. Waleed 
Al- Askar 

Handball (3) 
 

lecturer: Prof. 
Dr. Taiysir 

Mansi 

Soccer 
Academy(kids) 

  
School of 

Sport 
Science 

Date/Time 08:30 - 10:00 
08:30 - 
10:00 

10:00 - 
11:30 

11:30 - 13:00 13:00 - 14:30 14:30 - 16:30     

Day 2 
Wednesday 
24.11.2021 

Swimming 1 
(male) 

 
lecturer: Prof. 

Dr. Mohammad 
Abu Al- Altaieb 

Gymnastic 
(1) female 

 
lecturer: 
Rama 

 
Adapting 
Physical 

Education 
Activities 

 
lecturer: 

Dr. Harran Al-
Rahamneh 

Gymnastics 
 

lecturer: 
Dr. Jad 

Mazahreh 

lunch break Basketball (3) 
Soccer 

Academy(kids) 
  

School of 
Sport 

Science 

Date/Time 09:30 - 10:30 10:30 - 12:30 13:00 - 14:30 14:30 - 15:00 15:00 - 15:30 15:30 - 16:00 
16:00 - 
16:30 

 

Day 3 
Thursday 

25.11.2021 

Volleyball (2) 
 

lecturer: Prof. 
Dr. Abdulsalam 

Jaber 

Training (school & GYM) 
 

lecturer: Prof. Dr. 
Khaled Atiyat 

lunch break 

Presentation 
by KIT 

students about 
sports studies 
at the Institute 
of Sport and 

Sport 
Sciences 

Presentation by 
students on the 
study of sport at 
Sfax University 

& Manouba 
University 

Presentation by 
students about 
the programme 

at Yarmouk 
University 

evaluation 
and 

closing 

School of 
Sport 

Science and 
University 
campus 

Notes please bring swimwear & sportwear 
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Impressions 

The practical sessions, led 

by different lecturers, 

provided new impressions 

and experiences. 
 

Along with acquiring new 

didactical and 

communication skills, 

participants sweated, moved 

and had a lot of fun. 



  

 

In addition to the workshop, 

the students also had the 

opportunity to explore the 

city and visit the nearby 

attractions. 

Until we meet again! 



 


